
证书编号：ISC-E-2024-3283-R

兹 证 明

河北宇泰智能科技有限公司

统一社会信用代码：91131125MA0CM9LG7W
注册地址：河北省衡水市安平县高新技术开发区经五路与纬一路交叉口南行 200米处路东 邮编: 053600
经营地址：河北省衡水市安平县高新技术开发区经五路与纬一路交叉口南行 200米处路东 邮编: 053600

安平县经济开发区东区经五路 22号 邮编: 053600

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

护栏网、石笼网、刀片刺绳的生产所涉及场所的相关环境管理活动

发证日期：2024年 10月 16日
有效期至：2027年 10月 15日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2024-3283-R

This is to certify that

Hebei Yutai Intelligent Technology Co., Ltd

The social credit code：91131125MA0CM9LG7W

Registered Address: 200 meters south of the intersection of Jingwu Road and Weiyi Road, High tech Development

Zone, Anping County, Hengshui City, Hebei Province, east of the road

Audit Address: 200 meters south of the intersection of Jingwu Road and Weiyi Road, High tech Development Zone,

Anping County, Hengshui City, Hebei Province, to the east of the road; No. 22, Jingwu Road, East District, Anping

County Economic Development Zone

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Environmental management activities related to the production sites of guardrails, gabion nets, and blade ropes

Issue Date：2024-10-16

Expiration Date: 2027-10-15

Environmental Management System Certificate


